
PROTOKÓŁ NR  54/18

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 10 stycznia 2018 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:00, zakończyło o godz. 17:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Artur Wrona 

5. Anna Klepacz

6. Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Mariusz Kubiak

2. Andrzej Machnica

3. Zbigniew Lenarczyk

4. Krzysztof Łubiński

5. Henryk Płoński

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - zatwierdzenie porządku obrad.

2. Omówienie pisma mieszkańców z ulicy Wiejskiej 40.

3.  Omówienie pisma mieszkanki z ul. Wiejskiej 41/(...).

4. Rozpatrzenie  wniosku  w  sprawie  zmiany  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Kowary  –

Centrum C.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Przewodniczący Komisja Gospodarki Komunalnej otworzył posiedzenie i przywitał przybyłych.

Zapoznał z porządkiem obrad, który został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2. Po kolejnym wysłuchaniu przedstawiciela Wspólnoty z ul. Wiejskiej 40 i Pana, który stara się

pomóc mieszkańcom, tej wspólnoty, członkowie K.G.K. zadecydowali o następnym posiedzeniu z udziałem

pani architekt U.M.

Ad  3.  Po  następnym  rozpatrzeniu  pisma  mieszkanki  z  ul.  Wiejskiej  41,  która  ubiega  się  o

pomieszczenie na garaż, K.G.K. zadecydowała, że podczas posiedzenia w obecności pani architekt wróci do

tematu.

Ad 4.  Pismo, które złożyli  właściciele nabytej działki przemysłowej przy ul.  Bielarskiej,  Radni po

rozpatrzeniu go, doszli do wniosku, że zawarta w nim prośba o przekształcenie tego gruntu pod budowlany

jest bezpodstawna. Właściciele kupując ten grunt mieli świadomość, że jest to teren przemysłowy. Graniczący



z ta działką teren strefy ekonomicznej uniemożliwia takie przekształcenie.

Ad  5.  W  sprawach  różnych  Przewodniczący  K.G.K.  poruszył  sprawę  „zniknięcia”  oświetlenia  z

„Osiedla Rzemieślniczego” stanowiącego, Spółdzielni Mieszkaniowej Hudro-Mech”.

Ad 6. Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski komisji:

1.  Komisja Gospodarki Komunalnej optowała za ponownym zebraniem się na posiedzeniu przy współudziale

Pani architekt Miejskiej. Celem posiedzenia będzie wypracowanie ponownego planu utworzenia projektu na

drogę do posesji Wiejskiej 40.

2.  Komisja Gospodarki Komunalnej po zapoznaniu się z pismem odnośnie zamiany planu przestrzennego

zagospodarowania dzielnicy Kowary Centrum C, podziela stanowisko U.M. Teren, który został  zakupiony

przez Państwa z Warszawy był i jest terenem przemysłowym. W związku z przylegającym do niego terenem

objętym, jako strefa ekonomiczna i przeznaczeniem go na przemysł, nie można przekształcić terenu, o który

występują zainteresowani na działki budowlane.

3. Komisja Gospodarki Komunalnej informuje, iż plan pracy na 2018 rok będzie taki sam, jak w ubiegłym

roku. Przesłany będzie przez Przewodniczącego do Biura Rady Miejskiej. Członkowie Komisji zatwierdzili ten

plan jednogłośnie.

Protokolant:                                                                                                 Przewodniczący komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                              Krzysztof Gorczyca


